
Oppsynsgruppe Kvistenelva. 

v/Hallgeir Rønningen, Erling Wannebo og Tore Holm 

7970 Kolvereid        Kolvereid, 20. september 2021 

 

Innspill til kystsoneplanen for Namdalen og Fosen. 

 

Etablering av lokalitet ved Kjitrappan/Geisnes. (Korsnesstrømmen 2) 

 

Vi er sterkt imot en etablering av oppdrett i område ved Kjitrappan/ Geisnes. (Korsnesstrømmen 2) 

 

Vi har i mange år vært en del av oppsynsgruppen for Kvisten-vassdraget for Nærøy Jeger- og Fiskeforening. 

 

Vi driver med oppsynsvirksomhet, men prøver også å legge til rette for befolkningen slik at det skal være et 

trivelig område å besøke. De siste årene har vi blant annet oppgradert hytta ved elva, etablert båt i vannet og 

plassert ut bord og benker. 

 

Vi er også ivrige fiskere/friluftsfolk og vi ser at elva og området blir stadig mere brukt til rekreasjon for 

befolkningen på Kolvereid og Hofles/Skaga. 

Dessverre har vi årlig sett en nedgang av bestanden på laks og sjøørret i elva. 

 

Vi fikk kartlagt (snorklet) elva for en del år siden av personell fra NINA, og de fant at elva var reproduktiv og 

en elv som har gode forutsetninger for en god bestand av laks og sjøørret. Konklusjonen til NINA er at det er i 

sjøen problemet ligger, med at det er for mye lakselus. Det fører til høy dødelighet av utvandrende smolt. 

 

Vi ser dessverre at «nygått fisk» har mye lakselus, dette er vi svært bekymret for. 

 

Etablering av et oppdrettsanlegg ved Kjitrappan/Geisnes (Korsnesstrømmen 2), vil ligge midt i 

utvandringsruten for smolten fra Kvistenelva. Sjøørreten er stedegen og vil være enda mer utsatt for lus. 

 

Vi frykter at en slik etablering kan bety at Kvistenelva får en drastisk fiskenedgang og at elva ødelegges som 

det enestående friluftsområdet det er i dag. 

Dette kan ikke aksepteres. 

 

Vi ber om at det ikke etableres fiskeoppdrett i område Kjitrappan/Geisnes. (Korsnesstrømmen 2) 

 

 

 

 

 

Hallgeir Rønningen   Erling Wannebo  Tore Holm 


